
 

 

Geachte Raadsleden, 

In het najaar van 2014 heb ik u al toegesproken en mijn ongenoegen namens de Dreefschool 
uitgesproken over het verleggen van het fietspad aan de Dreef. Er spelen op het Schelpenpad twee 
keer per dag 250 Dreefschoolkinderen. Met de gemeente hebben we net goede afspraken gemaakt 
over het spelen van de kinderen aan de Dreef. 
De brommers en fietsers die straks  over het Schelpenpad gaan rijden hebben een fysieke afscheiding 
met de rest van het pad door een kleine verhoging en een andere kleur. 
Voor zowel de fietsers/brommers als de spelende kinderen is deze verhoging  levensgevaarlijk.  
U snapt gelukkig ook wel dat kinderen in hun spel niet bezig zijn met een pad dat een andere kleur 
heeft en zullen zeker struikelen over zo’n drempel. De kinderen zullen onherroepelijk op het fietspad 
terecht komen. Elk schoolterrein heeft een hekwerk, niet voor niets. Wij hebben dat niet, maar de 
kinderen komen nooit op het huidige fietspad omdat er tussen het Schelpenpad en het fietspad een 
groenstrook zit en een rij bomen. Er gebeuren gelukkig nooit ongelukken. 
Dit is straks allemaal verdwenen. Ik geeft u op een briefje dat er gewonden gaan vallen. Wanneer u 
toch besluit het fietspad te verleggen, dan creëert u een gevaarlijke verkeerssituatie. Ergens anders 
spelen kan niet. 
 Ik kan mij niet voorstellen dat u hier de verantwoording voor wilt dragen. Hoe moet ik dit straks 
uitleggen aan de 520 gezinnen en hun kinderen, doet u dat? 
 
 
De Fietsersbond kwam met een aardige oplossing door het fietspad op de Dreef neer te leggen. Dat 
deze variant te veel geld kost ,dat begrijp ik. 
Als het een geldkwestie is, dan vragen wij ons af waarom er dan € 50.000 uitgegeven moet worden 
aan een operatie om  een fietspad recht te leggen. Er lopen zoveel fietspaden in Haarlem met een 
klein bochtje. Niemand heeft ooit geklaagd over dat bochtje, er gebeuren nooit ongelukken. Is het 
dan  alleen maar een cosmetische oplossing? Voor dat geld? 
 
Met vriendelijke groeten, 
Jan Vos van Marken 
Dir. Dreefschool 
 
 

 
1715 spelende kinderen op de Dreef. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Geachte raadsleden, beste voorzitter 
Fijn dat ik voor de tweede keer mijn  bezwaren kan uiten over de voorgenomen verplaatsing van het 
fietspad aan de Dreef. 
Ik weet dat sommige raadsleden inde buurt van de school wonen of in ieder geval regelmatig het 
fietspad gebruiken.  Ik weet niet hoe laat u langs komt fietsen, maar dat zal vast niet om 8.30 uur, 
10.00 uur, 12.15 uur of 15.00 uur zijn.  
U weet dat de scholen in Haarlem Zuid behoorlijk onder druk staan. Elke week melden zich 
gemiddeld 8 nieuwe gezinnen uit de buurt of van buiten Haarlem. Met veel kunsten vliegwerk 
proberen we iedereen een plaats te geven. Wij nemen onze verantwoordelijkheid, want waar 
moeten die ouders dan heen?  
Om 8.30 uur worden er 520 kinderen naar de Dreefschool gebracht, daarvan gaan er 300 naar de 
Dreef. Er is geen plaats op de ventweg voor al die fietsen, auto’s en e.d dus veel ouders zetten hun 
voertuig op het Schelpenpad. De brigadiers zorgen ervoor dat de kinderen veilig aan de overkant 
komen. Wanneer het fietspad wordt verlegd is deze veiligheid verdwenen en al iedereen gebruik 
moeten maken van de ventweg. De chaos is compleet. 
Om 10.00 en 12.15 uur steken  driehonderd dreefschoolkinderen twee keer over. In hun vrije spel 
dat daarop volgt zijn de grenzen bepaald.. Het speelrondje en het schelpenpad . Dit gaat zo al 95 jaar 
Wanneer het pad verlegd wordt is deze veiligheid verdwenen. Geen randje of andere kleur kan daar 
iets aan doen.  
 
Was het nou zo, dat het fietspad er slecht bij ligt, er veel ongelukken gebeuren, dan is het de plicht 
van de gemeenteraad daar iets aan te doen. En gelukkig gebeurt dat ook veelvuldig.  
Ik heb zelden een gemeenteraad een besluit zien nemen waar zij van te voren van weten dat het een 
gevaarlijke verkeerssituatie gaat opleveren en ook nog  geld gaat kosten.  
Ik praat niet voor mij zelf, ik praat namens 520 kinderen en hun gezinnen, allemaal uit de buurt van 
de school. Dat zijn er nogal wat.  

 
 
 
 
 


